
       

DEN NORSKE KIRKE 
Skjervøy menighetsråd 

 

 

 

Innkalling til møte  
 

Du innkalles med dette til møte i: 

Utvalg:  Skjervøy menighetsråd/fellesråd 

Møtedato:  23. mars 2021 

Møtetid:  Kl 09:15 

Møtested:  Menighetskontoret - menighetssalen 

 

Meld fra om eventuelt forfall. 

Innkalte:  

Helge Andersen (leder), Kristin Dalheim (nestleder), Peder André Amundsen 

(medlem), Oddbjørg Helene Hansen (medlem), Charles Henriksen (medlem), Jorunn 

Vindenes Nygaard (medlem), sokneprest Einar Tesdal (medlem), Agnethe Isaksen 

(medlem) 

Meldt forfall:  

Agnethe Isaksen 

Innkalte varamedlemmer:  

Trygve Paulsen 

Saksliste:  

Fellesrådssaker 

Sak 1/22: Valg av leder og nestleder 

Sak 2/22: Godkjenning av protokoll av 20. desember 2021 

Sak 3/22: Godkjenning av regnskap 2021 

Sak 4/22: Godkjenning av årsmelding for 2021 

Sak 5/22: Bruk av St. Hanshaugen kirkegård - vurdering av minnelund 

Sak 6/22: Orienteringssaker 

Sak 7/22: Fullmakt til kjøp av varebil 

 

Menighetsrådssak:  

Sak 8/21: Menighetens årsmøte 
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Saksnr Sak Møtedato 

01/22 Valg av leder og nestleder 23.03.2022 

 

Saksopplysninger: 

«Reglene om formene for menighetsrådets og kirkelige fellesråds virksomhet», § 3 

• Menighetsrådet/kirkelig fellesråd velger i det konstituerende møtet og senere hvert år 

blant sine medlemmer, leder og nestleder. Valget foregår skriftlig. Den som ett år har 

vært leder, kan unnslå seg valg for det følgende år. 

 

 

Forslag til vedtak:  

Skjervøy kirkelige fellesråd gjennomfører selv valg på  

1. Leder 

2. Nestleder 

 

Møtebehandling: 

 

 

Vedtak:  
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Saksnr Sak Møtedato 

02/22 Godkjenning av protokoll av 20/12-21 23.03.2021 

 

Saksfremstilling 

Etter møter i menighetsrådet renskrives protokollen og sendes på e-post til rådets medlemmer og 

varamedlemmer for kvalitetssikring. Formell godkjenning gjøres i neste møte.  

 

 

Forslag til vedtak:  

Skjervøy kirkelige fellesråd gjør følgende vedtak:  

- Protokollen fra møtet 20. desember 2021 godkjennes 

 

 

Møtebehandling: 

 

 

Vedtak:  
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Saksnr Sak Møtedato 

03/22 Godkjenning av regnskap 2021 23.03.2022 

 

Saksfremstilling 

Viser til årsregnskap med vedlegg i eget dokument.  

 

Siste budsjettregulering tilsa kr 99’ til dekking av gamle underskudd. Regnskapet viser at vi dekker 

kr 64 527,- av tidligere års merforbruk. Regnskapsteknisk har vi altså et merforbruk – underskudd – 

på kr 34 473. Strykningsreglene i regnskapsforskriften (§ 4.2) gjør at vi ikke bokfører underskudd, 

men reduserer beløpet satt av til å dekke tidligere års underskudd slik at vi går i balanse.  

 

Kommentarer til enkeltposter i driftsregnskapet: 

- Vi fikk kr 97’ i sykelønnsrefusjon. På slutten av året fikk vi en sykmeldt tilbake på jobb en 

periode, før det ble ny sykmelding. I desember søkte vi om unntak fra arbeidsgiveransvar 

ved sykepenger, men fikk ikke svar på denne før regnskapet ble avsluttet. Hvis vi får dette 

innvilget vil vi få ca 23’ kroner mer i refusjon. Dette beløpet kommer i så fall med på 2022-

regnskapet.  

- Vi har brukt lite penger på skyss og kost, også i år. Litt kan vi skylde på korona, men også 

fordi at et par kurs ikke passet inn i kalenderen.  

- Pensjonskostnadene står i regnskapet med kr 379’ og ser noenlunde udramatisk ut. Men det 

kommer ikke frem i regnskapet at vi hentet kr 111 000 kr fra ekstraordinær tilbakebetaling 

fra KLP til delvis dekking av pensjonskostnadene (dette for å finansiere 

investeringsregnskapet for menighetssalen). Reelt sett var pensjonskostnadene derfor på kr 

490’. Denne svært høye kostnaden skyldes at reguleringspremien ble ca 140 000 kr høyere 

enn prognosen fra KLP – og opprinnelig budsjett tok høyde for.  

 

- Samleposten kjøp av varer og tjenester viser kr 120’ mer enn sist regulerte budsjett. Nå 

fikk vi en kostnad på varebilen på slutten av året som forklarer ca 20’, men vi ser vi gjorde 

en for beskjeden budsjettregulering i oktober på denne budsjettposten.  

 

I alle regnskapsår dukker det opp ikke-planlagte kostnader.  

- Merkostnaden på kr 140’ på pensjon er i overkant av hva vi normalt kan svelge innen våre 

rammer.  

- For 2021 har vi nevnt reparasjon av varebil, men vi måtte også tilkalle låsesmed fra Tromsø 

da safen i Skjervøy kirke gikk i vranglås. Det endte med at vi måtte kjøpe ny safe, og 

hendelsen kostet oss ca kr 25’.  

- Selv om vi avsluttet investeringsprosjektet med menighetssalen, har vi gjort en del 

komplettering på bygget.  

o Montering av avløpspumpe menighetssal: kr 12’ 

o Utestikk varmepumpe: kr 9 000,-  

o Service og kjøkkenutstyr: kr 11 491,-  

o Panelovner: 3 200,-  

o Moccamastere: kr 7 400,-  

o Robotstøvsuger: kr 4 400,-  

- Vi gikk også til innkjøp av Elfa skyvedører til konfirmantkapper på menighetskontoret (ca 

12’) – også et tiltak hvor behovet vokser frem gjennom daglig drift.  

 

Det er også noen planlagte kjøp som er verdt å nevne - utstyr til kirkegårdene: 

- Vi kjøpte en tinematte (ca 8’). Tinematta er på bare 1000 W, i motsetning til våre alu-tinere 

som er på 4 500 W. Matta er lett å håndtere, trekker mindre strøm og er dermed billigere i 

drift. Men også; kursene på Skjervøy kirkegård er ikke dimensjonert for å drifte to alu-tinere 



       

DEN NORSKE KIRKE 
Skjervøy menighetsråd 

 

 

samtidig, mens en alu-tiner kombinert med matte går bra. Matta kommer til kort ved 

overvann, så den har sine begrensninger som vi må erfare oss frem til, men har totalt sett 

vært et godt verktøy.  

- Vi kjøpte også to kompostcontainere til ca kr 8’ til erstatning for grønne søppeldunker fra 

Avfallsservice. Søppeldunkene var tunge å håndtere med håndmakt, mens containerne 

flyttes og tømmes ved bruk av hjullaster. Det er altså et HMS-aspekt her, og vi vurderer å 

kjøpe flere hvis erfaringene fremover tilsier det.   

 

Som det fremgår av teksten over er vi som sokn ikke ensidig i sparemodus, vi gjør også tiltak for å 

forbedre den daglige driften. Noe annet ville vært destruktivt, selv om vi har udekkede underskudd 

fra tidligere år må vi også legge til rette for en sunn og effektiv drift i det daglige.  

 

Kommentarer til investeringsregnskapet: 

Prosjektet med Altertavle i Arnøy kirke ble ikke regnskapsmessig avsluttet i 2020, fordi vi vurderte 

ytterligere justeringer i 2021. Vi konkluderte imidlertid med at dette ikke var nødvendig, så i 2021 

ble prosjektet avsluttet med kun kr 545,- i kostnader.   

 

For prosjektet 3, menighetssalen, er kostnadene hovedsakelig knyttet til kjøkkenet – både rommet 

og innredning, samt også høyttaleranlegg. Siden altertavleprosjektet omfatter så liten sum har vi 

ikke spesifiserte prosjektregnskap i årets regnskapsoppstilling. 

 

 

Forslag til vedtak:  

Skjervøy kirkelige fellesråd gjør følgende vedtak:  

1. Fremlagt årsregnskap godkjennes med et merforbruk i fm budsjett på kroner 34 473,- 

Merforbruket dekkes inn ved å redusere inndekking av tidligere års merforbruk, iht 

regnskapsforskriften § 4.2.  

2. Investeringsregnskapet godkjennes med regnskapsmessig balanse.  

 

Regnskapet oversendes KomRev Nord IKS for revisjon.  

 

 

Møtebehandling: 

 

 

Vedtak:  
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Saksnr Sak Møtedato 

04/22 Godkjenning av årsmelding for 2021 23.03.2022 

 

Saksopplysninger: 

Årsmeldingen for 2021 følger samme mal som før.  

 

For øvrig viser vi til vedlagte årsmelding.  

 

Forslag til vedtak:  

Skjervøy kirkelige fellesråd gjør slikt vedtak:  

- Årsmelding for 2021 godkjennes. 

 

Møtebehandling: 

 

 

Vedtak:  
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Saksnr Sak Møtedato 

05/22 Bruk av St. Hanshaugen kirkegård - vurdering av 

minnelund 

23.03.2022 

 

Saksfremstilling  

Den 21. desember 2021 fikk vi endelig svar på vår dispensasjonssøknad om gjenbruk av 

St.hanshaugenfeltet. Vi fikk tillatelse til gjenbruk for urner, men ikke kistegraver. Det stilles krav til 

anleggsarbeidet, og vi må sette i gang innen 2024 for ikke å miste dispensasjonen.  

 

Uavhengig av dette har vi også mottatt en konkret henvendelse med ønske om en navnet minnelund 

i Skjervøy. Samtidig har vi en ny kirkegårdsutvidelse som vi skal ta i bruk – det er mulig å sette av 

deler av denne til en navnet eller anonym minnelund.  

 

Fellesrådet bes nå drøfte hva som vil være mest hensiktsmessig bruk av St. Hanshaugenfeltet, og 

om en navnet minnelund kan være en god løsning for oss.  

 

Faktadelen under er hentet fra Norsk forening for gravplasskultur, ved Åse Skrøvset. 

 

 
 



       

DEN NORSKE KIRKE 
Skjervøy menighetsråd 

 

 

 



       

DEN NORSKE KIRKE 
Skjervøy menighetsråd 

 

 

 

Den store fordelen med navnet minnelund for de pårørende er at man slipper stell og planting av 

gravminnet – vi opplever at dette skaper bekymring for mange. Dermed kan navnet minnelund være 

et godt alternativ. Man slipper også den store kostnaden med eget gravminne, men betaler i stedet 

en andel av det sentrale gravminnet.  

Nå vil et slikt anlegg være helt nytt for skjervøyværinger, og som med alt nytt vil det være en 

terskel for å ta det i bruk. Kremasjonsandelen er også fortsatt lav i Skjervøy, men for 

St.hanshaugenfeltet er kun urner aktuelt og det kan derfor være en hensiktsmessig løsning. Det kan 

også tenkes at bruk av en minnelund vil være mest aktuelt der man uansett velger kremasjon. Hvis 

vi får til en fin og tiltalende minnelund kan det gjøre at den blir mer brukt. Så trenger vi heller ikke 

bruke hele feltet til navnet minnelund, vi kan åpne for enkeltgravminner også.  

For oss som gravplassforvalter vil vi måtte påta oss planting og stell av gravminnet, men samtidig 

oppnå en stor driftsmessig besparelse ved at det blir færre gravminner og klippe gress rundt. Uten 

gravminner ved den enkelte grav vil det også bli lett å komme til med maskiner, mens ulempen blir 

at vi blir helt avhengig av GPS-lokalisering for å finne frem til rett plass, spesielt vinterstid. Nå er 

ikke det siste noe stort problem, for nye gravplasser medfører SOSI-standarden krav om GPS-

lokalisering.   

 

Forslag til vedtak 

Skjervøy kirkelige fellesråd gjør følgende vedtak  

- Drøftingen tas til orientering 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Vedtak 
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Saksnr Sak Møtedato 

Sak 6/22 Orienteringssaker 23.03.2022 

 

 

Saksfremstilling 

Soknepresten og kirkevergen orienterer om aktuelle saker fra sine ansvarsområder.  

 

Kirkevergen vil orientere om:  

- Prosjekt kirkelig organisering – det blir ikke prostifellesråd 

- Personalsituasjonen 

 

Soknepresten vil orientere om:  

 

Forslag til vedtak 

Skjervøy menighetsråd gjør følgende vedtak  

- Saken tas til orientering 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Vedtak 
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Saksnr Sak Møtedato 

Sak 7/22 Fullmakt til kjøp av bruktbil - budsjettregulering 23.03.2022 

 

 

Saksfremstilling 

Vår Toyota HiAce varebil er fra 2007 og pådrar seg økende verkstedkostnader. Før jul i fjor skiftet 

vi turbo, men vi er usikker på hvor lenge bilen varer. Det at bilen er gammel, kombinert med at den 

ikke har godkjent tilhengerkapasitet til vårt bruk, taler for at vi bør skifte den ut.  

 

Våre krav til varebil er at den kan trekke minst 2,5 tonn, og den må ha firehjulstrekk. Pick-up vil 

ikke fungere siden vi frakter gressklipper i lasterommet, og disse er for høye til den typen frakt. Det 

er spesielt to bilmodeller som er aktuelle: VW Transporter og Mercedes Vito. Begge disse får man 

kjøpt brukt for under 300 000 kr.  

 

Pris avhenger selvsagt først og fremst av km-stand og alder, og det er en krevende balansegang å 

velge pris-sjikt basert på de to nevnte parameterne. For biler eldre enn 2018 finnes det knapt 

eksemplarer som er gått under 100 000 km. Det er alltid en betydelig risiko ved å kjøpe brukt, man 

vet aldri hvordan bilene er blitt behandlet og fulgt opp utover servicehistorikk ol. Samtidig er 

prisdifferansen opp til nybil svært stor. Leasing er selvsagt også et alternativ, men over tid er eie 

langt rimeligere enn leasing.  

 

Vi ønsker primært å bruke en forhandler i kjøreavstand, slik at vi kan bytte inn HiAcen, samt enkelt 

følge opp reklamasjon ol. Det er sjelden aktuelle biler i vår nærhet, så fellesrådet bes derfor gjøre et 

vedtak med rammer slik at vi raskt kan ta en beslutning når en mulighet dukker opp.  

 

Finansiering:  

Vi ba om ekstra tilskudd fra kommunestyret til kjøp av bil, men ble ikke hørt. Hvis vi får 50-70 000 

kroner i innbytte trenger vi kanskje 250 000 kr i tillegg. Vi har budsjettert med kr 114 000 til 

dekking av gamle underskudd – vi kan forskyve denne inndekningen og omprioritere på kort sikt. 

Vi får også betydelig mer i sykepengerefusjon enn budsjettert, så det kan være rom innenfor årets 

rammer.  

Alternativet er å ta opp lån, men et så pass lite beløp på kort sikt vil gi relativt høye 

transaksjonskostnader. Og hvis vi forskyver på dekking av underskudd er jo det prinsipielt sett det 

samme som å låne penger, bare uten gebyrer og rentekostnader.  

 

Kirkevergens fullmakter innen økonomiforvaltningen er regulert i delegasjonsreglementet slik:  

§3.1 Kirkevergen har anvisnings- og utbetalingsmyndighet for de midler som er stilt til 

disposisjon for menighetsrådet i budsjettet 
 

Dermed, ved å foreta en budsjettregulering gis kirkevergen fullmakt til kjøpet, og samtidig 

oppdaterer vi budsjettet.  

 

Forslag til vedtak 

Skjervøy menighetsråd gjør følgende vedtak: 

- Kirkevergen gis fullmakt til å bytte inn soknets varebil med en nyere bruktbil 

- Kjøpet finansieres ved følgende budsjettregulering:  

o Konto 11700-12999 Kjøp av varer og tjenester økes med kr 180 000,-  

o Konto 15300, Dekking av underskudd reduseres med kr 114 000,-  

o Konto 17100, sykelønnsrefusjon økes med kr 66 000,-  
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Møtebehandling 

 

 

Vedtak 
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Saksnr Sak Møtedato 

08/22 Menighetens årsmøte 23.03.2022 

 

Saksopplysninger: 

Fra Kirkeordning for Den norske kirke, § 12, 7. ledd: 

 

 

 

 
 

 

Kirkeordningen pålegger i § 12 menighetsrådet hvert år å gi «menighetsmøtet en orientering om det 

kristelige arbeidet i soknet.» Dette vil naturlig omfatte årsmelding, økonomi og andre 

orienteringssaker fra kirkeverge og prest.  

 

Så må vi vurdere om vi ønsker å organisere kirkekaffe.  

 

Menighetsrådet bes velge dato for årsmøte, men hvis noe skulle komme i veien er det smidig om 

prest og kirkeverge sammen får myndighet til å fastsette nytt tidspunkt.  

 

Forslag til vedtak 

Skjervøy menighetsråd gjør følgende vedtak  

- Menighetens årsmøte søkes avholdt i fm gudstjenesten i Skjervøy kirke søndag XX.YY. 

Saker:  

- Årsmelding og regnskap 

- Kirkevergen orienterer 

- Eventuelt 

- Om det ikke er mulig å gjennomføre årsmøte på oppsatt dato gis sokneprest sammen med 

kirkeverge fullmakt til å fastsette nytt tidspunkt for møtet når det lar seg gjøre.  

 

Møtebehandling 

Vedtak 


